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Nr AO.0002.00011.2024 

 

PROTOKÓŁ nr V 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 18 czerwca 2024 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:30, a zakończono o godz. 14:40 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 15 radnych.  

Obecni radni: 

1. Paweł Boroński 

2. Adam Chorbiński 

3. Piotr Domagalski 

4. Sławomir Kapturski 

5. Joanna Kosińska 

6. Piotr Kowalski 

7. Krystian Lewandowski 

8. Jarosław Maciejewski 

9. Paulina Mielczarek 

10. Jacek Pernal 

11. Alicja Piaskowska 

12. Tadeusz Sawicki 

13. Ewa Szacowna 

14. Mariusz Szczepański 

15. Jacek Tylman 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady V sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Kleczewie Alicja Piaskowska. Na wstępie powitała wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Radni zostali poproszeni o sprawdzenie quorum.  

15 radnych potwierdziło swoją obecność, co oznacza, iż w sesji wzięła udział wymagana liczba 

radnych do prowadzenia i podejmowania prawomocnych decyzji.  

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zapytała, czy do proponowanego porządku 

obrad ktoś z radnych ma uwagi - nie zgłoszono uwag. W związku z powyższym, 

Przewodnicząca rady poddała pod głosowanie proponowany porządek obrad.  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z III i IV sesji. 

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.    

5. Informacja przewodniczącej o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Kleczew  

w zgromadzeniu Stowarzyszenie Powidzkiego Parku Krajobrazowego; 

b) w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej 

wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o.  

w Koninie; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2024 r.; 

d) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kleczew: 

▪ debata nad raportem; 

▪ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Kleczew wotum zaufania; 

e) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2023 r.: 

▪ przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy 

Kleczew, sprawozdania rocznego z wykonania planów finansowych 

jednostek wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kleczew oraz 

sprawozdania finansowego; 

▪ odczytanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Kleczewie uchwały 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  

7 maja 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Gminy i Miasta sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Kleczew za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego; 

▪ dyskusja nad sprawozdaniem finansowym oraz sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2023 rok; 

▪ głosowanie; 

f) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew za  

2023 r.: 

▪ odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kleczewie opinii w sprawie wykonania budżetu Gminy Kleczew  

za rok 2023 z dnia 27 maja 2024 r.; 

▪ odczytanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Kleczewie uchwały  

nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 27 maja  



3 
 

2024 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy  

i Miasta Kleczew z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2023 rok; 

▪ odczytanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Kleczewie uchwały 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kleczewie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy  

i Miasta Kleczew z tytułu wykonania budżetu za rok 2023; 

▪ głosowanie.  

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z III i IV sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poinformowała zebranych, że protokoły  

z III i IV sesji były do wglądu w biurze rady, następnie zaproponowała głosowania w sprawie 

ich przyjęcia.  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z IV sesji: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski przedstawił informację o pracy  

w okresie od 7 maja do 5 czerwca 2024 roku. Powyższa informacja stanowi załącznik do 

protokołu. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad 5. Informacja przewodniczącej o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęło 6 wniosków, w tym na 4 wnioski zostały 

udzielone odpowiedzi, natomiast odpowiedzi na pozostałe 2 wnioski zostaną udzielone  

w ustawowym terminie.  

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

Radny Tadeusz Sawicki cyt.: ja mam takie pytanie dotyczące inwestycji, która trwa w tej chwili, 

tj. budowy ścieżki Nieborzyn-Budzisław. Spotkałem się z inspektorem nadzoru budowlanego, 

tam temat dotyczył po przeciwnej stronie przystanków autobusowych, bo tam są dwa, jak ten 

teren wygląda. Na ścieżek rowerowej są wjazdy, wyjazdy na poszczególne posesje, jak i na 

grunty rolne. Był niedawno u mnie mieszkaniec i uważam, że chyba zasadny wniosek, bo zresztą 

rozmawiałem niedawno z Panem burmistrzem, również ma podobną opinię. Są dwie drogi 

gminne, które prostopadle dochodzą do drogi powiatowej. Po przeciwnej stronie tych dróg 

gminnych jest ścieżka rowerowa. I teraz mieszkaniec, chcąc skorzystać z tej ścieżki rowerowej, 

musi dojechać do tej drogi powiatowej, przejechać przez nią lub przejść, wziąć rower na ramię, 

i przejść na drugą stronę, bo tam będzie rów i dopiero wejść na tę ścieżkę rowerową. O co  

w sumie chodzi? Generalnie tam powinna być zmiana w projekcie i powinny być wykonane dwa 

wjazdy. Tam jest jeszcze trzeci wjazd, ale to już jest poza moją jurysdykcją, bo to jest na terenie 

Budzisławia, ale tam jest dość dobrze to rozwiązane. Obliczyłem, bo wczoraj tam byłem, z tej 

drogi gminnej, którym chciałby mieszkaniec dostać się na ścieżkę rowerową, jest to gdzieś 200-

300 metrów można dojechać, tylko ja uważam, że ścieżki rowerowe są po to, żeby miały 

usprawnić i zapewnić bezpieczeństwo przemieszczającym się. Tutaj akurat nie za bardzo to 

widzę. I tutaj prosiłbym o jakąś interwencję, czy na etapie realizacji jest jeszcze możliwość 

zmiany (z życia zawodowego w ogóle wiem, że projekty można zmieniać na każdym etapie). 

Proszę o zainteresowanie się tym tematem. Dziękuję.  

Radna Powiatu Konińskiego Elżbieta Raźna, cyt.: Ja już w tym temacie rozmawiałam  

z Zarządem Dróg Powiatowych, bo rozmawialiśmy również na ten temat z Panem burmistrzem. 

Pan Burmistrz mi te uwagi dokładnie przekazał (które Pan przed chwilą przedstawił)  

i rozmawiałam z ZDP w Koninie, dokładnie z Panią dyrektor i z Panią Dobrzyńską. Owszem 

zainteresują się tematem, natomiast co prawda Pani dyrektor odpowiedziała mi, że to nie jest 

tak dokładnie, że oni sobie mogą projekt zmieniać, ponieważ mają dofinansowanie. Ale 

powiedziała mi, że pochylą się nad tym tematem. Ja na przykład rozmawiając z Panią dyrektor 

zaproponowałam, że być może (bo Pani dyrektor stwierdziła, że jest to trochę problem) bo jest 

to droga powiatowa i jeżeli każdy sobie będzie przejeżdżał, no to znów będzie zagrażało to 

bezpieczeństwu na tej drodze. Więc ona stwierdziła, że albo zrobią jakieś przejście, ale 

prawdopodobnie tam chyba będzie rów, więc ja zaproponowałam, że jeżeli będzie rów, to może 

warto by było się pochylić na tym, żeby w tym miejscu zrobić przepust, żeby mieszkaniec mógł 

spokojnie na tę ścieżkę przejechać.  

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono.  

Ad 7a. Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Kleczew  
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w zgromadzeniu Stowarzyszenie Powidzkiego Parku Krajobrazowego. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie o przedstawienie opinii komisji w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie Joanna Kosińska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska odczytała powyższy projekt 

uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr V/20/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Kleczew w zgromadzeniu Stowarzyszenie 

Powidzkiego Parku Krajobrazowego: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7b. Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej 

Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o. w Koninie. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kleczewie  

o przedstawienie opinii komisji w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Kleczewie Mariusz Szczepański poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr V/21/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie 

zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej Miejskiemu 

Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z o.o. w Koninie: 

ZA: 14 (P. Boroński, A. Chorbiński, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, K. Lewandowski, 

J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki, E. Szacowna,  

M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (P. Domagalski)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7c. Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2024 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek, które związane są: w dziale turystyka 

przesuwa się środki na wniosek dyrektora Ośrodku Sportu i Rekreacji z usług na zakupy usług 

remontowych kwota 88 000,00 zł, celem zabezpieczenia projektu współfinansowanego ze 

środków Województwa Wielkopolskiego. Projekt będzie dotyczył remontu dwóch pomostów 

oraz zakupu sprzętu dla ratownictwa wodnego. W ramach projektu będzie dofinansowana 

kwota 48 000,00. Poza remontem pomostów będzie zakupiona łódź, garaż  

i kapoki. W dziale administracja publiczna zwiększa się środki na podstawie decyzji wojewody 

o kwotę 767,00 zł na realizację zadań związanych ze sprawami obywatelskimi i o kwotę  

2 050,00 zł też na podstawie decyzji wojewody na zadania z zakresu administracji rządowej, 

pozostałe zadania z zakresu administracji rządowej, głównie wojskowości. W dziale oświata 

dokonuje się zwiększenia dochodów i wydatków na wniosek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Kleczewie, łącznie o kwotę 1 360,00 zł. Są to środki na realizację projektu Ministerstwa 

Edukacji „Podróże z klasą”. W dziale pomoc społeczna otrzymano dotację wojewody w kwocie 

6 000,00 zł na realizację zadań wynikających z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej. 

Środki zostaną przeznaczone na zakup materiałów, usług i szkoleń w kwocie 6 000,00 zł. 

Dokonuje się przesunięcia kwoty 1 000,00 zł z usług na ubezpieczenia opiekunów zajmujących 

się osobami niepełnosprawnymi. Kolejna dotacja od wojewody na kwotę 6 015,06 zł na 

realizację programu „Posiłek w szkole i w domu” i wypłata świadczeń w takiej samej kwocie.  

Edukacyjna opieka wychowawcza - przesuwa się środki w kwocie 10 755,00 zł ze świadczeń 

na stypendia i ponownie w tym samym w dziale na wniosek dyrektorów szkół Złotkowa, 

Sławoszewka, Koziegłów i Kleczewa, zwiększa się środki na wypłatę stypendiów dla uczniów 

zgodnie z uchwałą o osiągnięciach edukacyjnych i sportowych. Wnioskuje się o zwiększenie  

o kwotę łącznie 9 300,00 złotych.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie o przedstawienie opinii komisji  

w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie Jacek Tylman 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały wraz  

z przedstawionymi autopoprawkami.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie 

wraz z autopoprawkami.  
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Wyniki głosowania nad uchwałą nr V/22/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy 

Kleczew na 2024 r.: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7d. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy Kleczew. 

W tym punkcie burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski przedstawił 

prezentację podsumowującą 2023 rok. 

Następnie przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska otworzyła debatę nad raportem. 

Poinformowała, że mieszkańcy na podstawie pisemnego zgłoszenia również mogli wziąć udział 

w debacie, natomiast nie otrzymała żadnego zgłoszenia do udziału w debacie. 

Radny Piotr Domagalski cyt.: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, ja właśnie odnośnie 

tych finansów, co Pan Burmistrz wspomniał. Ciekawi mnie właśnie na czym żeśmy zaoszczędzili 

w tym ubiegłym roku, skoro planowaliśmy wydatki na poziomie 85 mln, a wyszło 77 mln. Cieszę 

się bardzo, że deficyty są zmniejszone i żeśmy wyszli na plusie, ale ciekawi mnie na czym żeśmy 

tak zaoszczędzili. 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: nie wskażę Panu konkretnej pozycji, bo to 

nie była konkretna pozycja. To było setki, a może nawet tysiące pozycji, gdzie z każdej 

ucinaliśmy po kilka złotych. Wydatki bieżące, czyli coś, co jest związane z bieżącym 

utrzymywaniem tej infrastruktury, czy tych zasobów, które posiadamy więc precyzyjnie 

absolutnie nie wiem kto by musiał taki raport przygotować, bym był w stanie Panu 

wyszczególnić. Drodzy Państwo, jak będziecie uchwalać za moment budżet, bo już to szybciutko 

zleci, zobaczycie, że w planie tego budżetu jest dosłownie kilkaset pozycji. Jakbyście kliknęli  

w jedną z tych kilkuset pozycji, to ona się otwiera na kolejne kilka, kilkanaście, kilkadziesiąt. 

Więc my mamy dziesiątki tysięcy pozycji w budżecie i takie codzienne gospodarowanie, 

optymalizowanie wydatków spowodowało, że zakończyliśmy wynik na delikatnym plusie. Takie 

było też zadanie, przed sobą takie zadanie stawiam, pomimo tego, że de facto to był rok 

wyborczy zależało mi na tym, aby Gmina Kleczew była w dobrej kondycji, żeby nie zadłużać 

jej, żeby krótko mówiąc nie żyć ponad stan, nie wydawać więcej aniżeli do budżetu gminy 

wpływa.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja Piaskowska odczytała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew wotum zaufania, a następnie 

poddała go pod głosowanie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr V/23/2024 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy  

i Miasta Kleczew wotum zaufania: 
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ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: Szanowni radni, bardzo 

dziękuję za udzielenie mi wotum zaufania. Domyślam się, że większość z Państwa musiała się 

oprzeć na swoich odczuciach jako mieszkańcy, no bo rozpatrujemy rok 2023, większość z was 

jeszcze radnymi nie była. Cieszę się jednak, że nacisnęliście ten zielony przycisk, który jest taką 

akceptacją dla tych działań. Ja też nie ukrywam i to z czystym sumieniem mogę powiedzieć, 

każdą decyzję jaką podejmuje, każda praca, jaka jest wykonywana w urzędzie ma służyć temu, 

aby Gmina Kleczew rozwijała się. Czasami są to decyzje trudne, czasami są nieoczywiste, 

natomiast cieszę się i dziękuję za ten wyraz zaufania (…). 

Ad 7e. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2023 r.: 

1) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania 

budżetu Gminy Kleczew, sprawozdanie roczne z wykonania planów finansowych 

jednostek wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kleczew oraz sprawozdanie 

finansowe. 

2) Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja Piaskowska odczytała Uchwałę                          

Nr SO-7/0954/275/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Gminy i Miasta sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 

2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Powyższy dokument stanowi 

załącznik do protokołu.  

3) Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja Piaskowska 

zainicjowała dyskusję nad sprawozdaniem finansowym oraz sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2023 rok.  

Wiceprzewodniczący Jacek Pernal zapytał jakie środki gmina posiada na rachunku 

podstawowym, a jakie na lokatach? 

Skarbnik Gminy Beata Kozikowska odpowiedziała, że na dzień wczorajszy                           

(tj.17.06.2024 r.) środki zgromadzone na rachunku podstawowym to 19 444 910,16 zł, 

a  na lokatach 11 421 281,20 zł.  

 Więcej pytań nie zgłoszono. 

4) Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja 

Piaskowska zaproponowała przeprowadzenie głosowania nad projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2023 rok. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr V/24/2024 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew  

za 2023 r.: 
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ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska ogłosiła przerwę w obradach (przerwa  

od godz. 14:00 do godz. 14:15).  

Ad 7f)  w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew za 2023 rok: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie Tadeusz Sawicki 

odczytał opinię w sprawie wykonania budżetu Gminy Kleczew za rok 2023 z dnia  

27 maja 2024 r., następnie poinformował, że powyższa opinia została opublikowana na 

platformie eSesja w celu zapoznania. Powyższa opinia stanowi załącznik do protokołu. 

2) Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja Piaskowska odczytała uchwałę  

nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 27 maja 2024 r.  

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew 

z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 2023 r.  

3) Następnie, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Jarosław Maciejewski 

odczytał Uchwałę Nr SO-7/0955/174/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew z tytułu wykonania budżetu za rok 

2023. Powyższy dokument stanowi załącznik do protokołu.  

4) Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja Piaskowska odczytała projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew  

za 2023 r., następnie zaproponowała przeprowadzenie głosowania:   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr V/25/2024 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja Piaskowska cyt.: W imieniu Rady 

Miejskiej w Kleczewie gratuluję Panu Burmistrzowi otrzymania absolutorium za 2023 rok. 

Gratulacje należą się również Pani Skarbnik Beacie Kozikowskiej, Pani Sekretarz Marcie 

Sobczak, Pani Zastępcy Burmistrza Pani Annie Skórzewskiej, pracownikom Urzędu Gminy  

Kleczew, Paniom i Panom Sołtysom, dyrektorom jednostek organizacyjnym oraz wszystkim tym, 
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którzy przyczynili się do realizacji poprawności wykonania budżetu gminy,  

a którym los samorządu kleczewskiego nie jest obojętny. Gratuluję.  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: Pozwolicie Państwo, ja z całą 

rozciągłością zgodzę się z tym, co przed sekundką powiedziała Pani Przewodnicząca. Gra  

w samorządzie jest grą zespołową i bez tak fantastycznego zespołu z pewnością nie udałoby się 

wykonać budżetu na tak zadowalającym poziomie. Pomimo, że nam maleją przychody, pomimo, 

że sytuacja nasza jest coraz trudniejsza, jeżeli chodzi o finanse, to my te finanse mamy zdrowe, 

nie brakuje nam pieniędzy na wkład własny, nie brakuje nam pieniędzy na inwestycje 

strategiczne, które mamy zablokowane, nie brakuje nam pieniędzy również na te inwestycje, na 

których zależy tak mieszkańcom, na które oczekują. Więc ja również ze swojej strony bardzo 

serdecznie Wam wszystkim dziękuję, ale dziękuję również Radzie Miejskiej za jednomyślność. 

Co prawda o ile przy wotum zaufania to jest decyzja polityczna, tak tutaj już no cyfry trzeba 

brać mocno pod uwagę. Ja się cieszę, że te cyfry się bronią same i bronią naszej pracy. Jestem 

bardzo zadowolony z wykonania budżetu za rok 2023, chociaż nie był to rok najłatwiejszy. Raz 

jeszcze bardzo serdecznie dziękuję swoim pracownikom, sołtysom jak również Państwu radnym 

za jednomyślność. Tak jak już mówiłem, bardzo przyjemne uczucie. Dziękuję.  

Ad 8. Wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie Alicja Piaskowska cyt.: już w najbliższy piątek, 

czyli 21 czerwca szkoły w całej Polsce, również w Gminie Kleczew zakończą swój rok szkolny 

2023-2024. Dlatego z tego miejsca w imieniu całej Rady Miejskiej w Kleczewie pragnę 

podziękować wszystkim dyrektorom szkół, nauczycielom, pracownikom obsługi i radom 

rodziców za włożony trud w nauczanie i wychowanie naszych uczniów. Życzę również całym 

zespołom, a także wszystkim uczniom na każdym szczeblu nauczania udanych wakacji, 

odpoczynku, mile spędzonego czasu, słonecznych i pogodnych dni, a przede wszystkim 

bezpiecznych wakacji. Takie same życzenia kieruję do Pani Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących i Technicznych w Kleczewie, całego grona pedagogicznego i pracowników 

obsługi zespołu oraz do wszystkich uczniów tego zespołu. Wszystkiego dobrego. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: Uprzedziła mnie Pani 

Przewodnicząca więc nie pozostaje mi nic innego jak przyłączyć się do tych życzeń. 

Bezpiecznych, zdrowych wakacji żebyśmy się wszyscy odliczyli we wrześniu. A rodziców tylko 

chciałbym tak uczulić troszeczkę, bo za moment będzie dużo radości, dużo szczęścia i dumy ze 

swoich pociech, aby uważać na to, co publikujemy w sieci, żeby nie pojawiły się jakieś 

informacje ze świadectw, które kiedyś w przyszłości ktoś mógłby przeciwko dzieciakom 

wykorzystać (data urodzenia, miejsce urodzenia, miejsce zamieszkiwania). Drodzy Państwo, 

uważajmy, co publikujemy w sieci, żebyśmy nie padli ofiarom oszustw, żeby te wakacje dla 

wszystkich po prostu były bardzo przyjemne. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Jacek Pernal cyt.: Pani Przewodnicząca, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo skorzystam też z okazji. Kilka dni temu rozpoczęły się 

Mistrzostwa Europy w piłce nożnej Euro 2024. My mieszkańcy Gminy Kleczew możemy być 

dumni, bowiem wychowanek klubu sportowego SOKÓŁ Kleczew Jan Bednarek jest 

reprezentantem polskiej drużyny na tych mistrzostwach. Również kilka dni temu swoje 
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rozgrywki w sezonie 2023-2024 zakończyli piłkarze SOKOŁA. Jako członek klubu i wieloletni 

były prezes, pragnę pogratulować osiągniętych wyników i podziękować za godne 

reprezentowanie klubu oraz Gminy Kleczew. Podziękowania kieruję do Pana Prezesa wraz  

z całym zarządem, wszystkich trenerów, pracowników obsługi medycznej i logistycznej, 

działaczy, Pani dyrektor OSiR wraz z pracownikami oraz tym wszystkim, którzy przyczynili się 

do sukcesów i rozpoznawalności klubu, a szczególnie wyrazy uznania kieruję do piłkarzy, 

zarówno tych grających w trzeciej lidze, jak i tych wszystkich kleczewskich piłkarzy na każdym 

szczeblu rozgrywek. Specjalne podziękowania kieruję także do radnych Rady Miejskiej  

w Kleczewie, Pana Burmistrza Mariusza Musiałowskiego oraz wszystkich sponsorów. Bez ich 

zaangażowania i pomocy z całą pewnością klub nie osiągnąłby takich sukcesów na arenie 

sportowej. Dziękuję.  

Na powyższym zakończono.    

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska, stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła obrady V sesji Rady Miejskiej 

w Kleczewie. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie 

Alicja Piaskowska 
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